
L'ACTUALITAT, Extra Fira de l'Ascensió, maig del 1986 FESTES/17 

Cada any quan arriben eis dies en que es celebra la Fíra i 
Festes de l'Ascensió a Granollers es quasi obligat mantenir 
una entrevista amb el batlle de la ciutat Per regla general 
aquesta entrevista volta sobre eis esdeveniments ocorreguts 
durant l'any. Enguany també hem mantingut la conversa 

-Feu-nos un repàs d'aquest da-
rrer any. Com ha estât el que 
podriem dir "De Fira a 
Fira"?. 

Durant aquest any han passat 
moites coses. Ha estât un any en 
que s'ha notât una reactivaciô 
econômica de la ciutat S'han in-
crementat les sol.licituds de lli-
cències d'obres, d'obertura d'es-
tabliments, de la legalitzaciô d'in-
dustries, etc. Es veu que hi ha 
moviment A nivell cultural cal 
destacar l'aniversari de la cons-
trucciô de la Porxada i la inaugu-
raciô de la restauraciô. A bivell 
politic la celebraciô del référen-
dum sobre l 'OTAN que a Grano-
llers es va produïr amb un gran 
sentit del civisme i amb una parti-
cipaciô notable. En el camp de 
l'ensenyament hem signât el tras-
pàs del centre com a col.legi pù-

blic, també que l'escola de Can 
Bassam tot i no estar inaugurada 
ja funciona. En definitiva ha estat 
un any molt més que acceptable. 
-La Fira de l'any passat va ser 
considerara un exit Com veieu 
la d'enguany?. 

-Realment la Fira de l'any pas-
sar va ser un éxit Segur que quan 
s'acabi aquesta Fanterior haurá 
quedat petita. 

-Quins projectes dels que ac-
tualment están en marxa es veu-
ran realitzats abans que acabí 
la present legislatura?. 
-Abans de les properes eleccions 

municipals del mes de maig veu-
rem acabades les obres del pas 
per a vianants sota el tren a la ca-
rretera de Caldes. La segona fase 
del collector. La prolongació de 
la carretera de Cardedeu que pas-
sará per on ara hi ha "Can Baule-

amb Rafael Ballús alcalde de Granollers i a més de parlar 
del resum de l'any no ens hem pogut estar de comentar altres 
afers de política general com és el cas de les eleccions antici-
pades, el referéndum sobre l'OTAN, les actuacions de la 
"Crida", etc. 

nas". El local del Centre civic de 
Can Bassa totalment acabat, el 
pavellô del Congost i d'altres. 

-Es tornarà a presentar a les 
eleccions en Rafaël Ballus?. 

-Aquesta és una decisiô que he 
de prendre a ûltima hora. Vuit 
anys son molts i s'ha de conside-
rar moites coses, fins i tôt les de 
nivell personal. 
-S'ha posât de moda que els al-

caldes escriguin llibres. Quan 
en veurem un del Batlle de 
Granollers?. 

-De fet ja n'he escrit un de poe-
mes l'any 78 pero va quedar sen-
se editar és a dir que el llibre esta 
escrit pero no éditât 

Com esta actualment la situa-
ciô dintre el partit dels Socialis-
tes de Granollers?. 
-Fa un any i mig o dos que hi ha-

via un cert malestar pero ara gra-

cies a l'esforç de tots hem arribat 
a una situació de tranquil, litat 

-Que opineu de l'avançament 
de les eleccions generáis?. 
Jo era dels que estàvem conven-

çuts que les eleccions serien a 
l'octubre de tota manera ade-
lantar-Ies tres mesos, amb les va-
cances entremig no es pot consi-
derar que no s'ha esgotat la pré-
sent legislatura. D'altra banda la 
qüestió dels pressupostos és molt 
important ja que d'aquesta mane-
ra es podrán elaborar dintre del 
terme de l'any. D'haver-se con-
vocat les eleccions a l'octubre ai-
xô no hagués estat possible. Tam-
bé hi ha, sens dubte una qüestió 
política totalment legitima puix 
que els présidents de qualsevol 
govern pot dissoldre les cambres 
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L'Alcade Rafael Ballús fa el repàs 
d'un any de gestio municipal 
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